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Kirjaamo

Lähettäjä:
Lähetetty: torstai, 8. huhtikuuta 2021 12:00
Vastaanottaja: Kirjaamo
Aihe: Hervannan baana/Hallilantie, Korkinmäenkatu ja Suutalanraitti

Luokat: Vihreä luokka

Hei

Pakko vielä tässä vaiheessa laittaa palaute tuosta suunnitellusta baanasta. Itse asumme tässä
Kattilakadun/Korkinmäenkadun kulmassa ja kovaa alamäkeen ajavat pyörilijät olleet haaste jo vuosia. Ei auta, että
valot pyöriin on asetettu pakollisiksi yms. Niitä on mahdoton välillä havaita, vaikka kuinka hiljaa lähestyisi risteystä.
Tämän lisäksi toki huolettaa lasten puolesta kovaa ajavat pyöräilijät. Mm. leikkipuistoon joutuu tien ylittämään
ilman mitään suojatietä.
Korkinmäen kadulla monta taloa, joihin autolla ajetaan pihaan. Näissä varmasti myös haastetta varsinkin pimeällä
peruuttaa pihasta teilaamatta baanaa laskevat pyöräilijät.
Miksi tämä baana ei olisi voinut kulkea Suutalankadun puolelta suoraan Vihiojan varteen? Liikenne siellä
huomattavasti rauhallisempaa eikä vaaranpaikkoja olisi niin paljoa. Korkinmäenkatu kun ei leveydenkään puolesta
oikein sovellu tähän tarkoitukseen. Varmasti pyöräilijöillekin mukavampi reitti Suutalankadun kautta.
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